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Geachte dames en heren, 

 

Bij dit memo stuur ik u het uitvoeringsprogramma VVTH 2020. De basis voor dit programma wordt 

gevormd door het VVTH-beleid 2019-2022 en de evaluatie van het uitvoeringsprogramma 2019, 

die eveneens is bijgevoegd.  

 

Vorig jaar was het eerste beleidsjaar waarin het Magnusniveau (basisniveau van dienstverlening 

in dit domein) en de kroonopgaven zijn gehanteerd. Op beide gebieden kunnen we mooie 

resultaten rapporteren. De veiligheid van horecapanden is op orde. Er is een regionale structuur 

opgezet om verwarde personen op te vangen en de veiligheid waar nodig te garanderen. Op 

het Magnusniveau is de brandveiligheid op orde gebracht en zetten we belangrijke stappen 

naar een integrale veiligheidsaanpak op de gebieden evenementen, jeugd en ondermijning. 

 

Bij deze mooie resultaten dient wel een kanttekening te worden geplaatst. Het verloop van 

personeel binnen de veiligheidsketen was groot. De keten is zo sterk als zijn zwakste schakel. Het 

lukt momenteel onvoldoende om gekwalificeerd en bevoegd personeel voor langere tijd aan 

de gemeente te binden. Zo is er bijvoorbeeld op dit moment maar een buitengewoon 

opsporingsambtenaar die bevoegd is te verbaliseren. Pas in de zomer is het team formatief op 

sterkte en na aannemen duurt het ongeveer 3 maanden voordat een boa daadwerkelijk 

bevoegd is.  

 

Wij hebben gemeend het Magnusniveau grotendeels gelijk te houden aan het voorgaande jaar, 

omdat we niet op voorhand willen herprioriteren. Indien nodig zullen we aan de hand van 

tussenrapportages bijsturen. Uiteraard stellen wij uw raad hiervan op de hoogte. Wel is het aantal 

kroonopgaven gereduceerd. Als nieuwe kroonopgave is oneigenlijk gebruik van woningen 

opgenomen naar aanleiding van de in november 2019 in uw raad aangenomen motie. Verder 

zal 2020 voor een groot deel in het teken staan van de voorbereiding op de Omgevingswet.   

 

Rest ons u te melden dat de provincie de uitvoering van het VTH-beleid in het Omgevingsrecht 

als adequaat heeft beoordeeld en u voor een uitgebreide toelichting te verwijzen naar de 

bijgevoegde stukken.          

 

Namens het college van burgemeester en wethouders,  

De portefeuillehouder,  

 

Marjan van Kampen - Nouwen 
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